
Resume nr. 00117R 
 
 

Resume af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen  
Vejlgården den 23. oktober 2022 

 
 
Dagsorden:  

1) Sidste referat 
2) Rema tilbud 
3) Basketplade på Nyløkkevej 44-58 
4) Asfalt på vænge på Nyløkkevej 84-102 
5) Evt., herunder næste møde 

 
Ad. 1: Sidste referat  

Ingen bemærkninger. 
 
Ad. 2. Rema tilbud 

Rema/Stephan har sendt en mail den 13.10.2022 til formanden. Mailen er videresendt til 
bestyrelsen; men den er svær at få et klart billede af Rema’s standpunkt. Vi er nødt til at vide, 
hvor vi står i forhold til Rema. 
Hvis Rema IKKE ønsker at gå videre, kan vi lukke sagen her og meddele såvel ”Nyløkke 
gruppen” at sagen lukkes her, da Rema har trukket sig. 
 
Indtil vi har et klart svar fra Rema, kan vi ikke rigtig gøre noget.  
Bestyrelsen vil derfor kvittere over vor ”Nyløkke Gruppen” at vi har modtaget deres 
henvendelse, at vi arbejder på sagen og vender tilbage, når vi har de fornødne afklaringer. 
Formanden skriver til ”Nyløkkegruppen” omkring sagsstillingen. 
 
Formanden skriver til Stephan fra Rema, at vi har brug for at vide om Rema ønsker at 
fastholde butiksprojektet. 
 
Hjemmesiden benyttes til at informere medlemmerne. Mail kan sendes ud via hjemmesiden, 
når der er nyt. 
Alt nuværende materiale lægges på hjemmesiden på sit eget site, hvis det er muligt og der 
sendes en mail ud til medlemmerne.  

 
Ad. 3: Basketplade på Nyløkkevej 

Pladen passer ikke for godt på det stativ der er på E6-22. Den er ikke opsat, da længere bolte 
vil være nødvendige. Det tænkes at den tilsvarende på Nyløkkevej vil have samme udfordring; 
men det kommer an på de nuværende bolte, da de nuværende plader ikke er ens. 
 

Ad. 4:  Asfalt Nyløkkevej 84 - 102 
Der er afsat et beløb på kr. 112.000 + moms til ny asfalt. Det ser ud til at egenudgiften bliver 
ca. 50.000 kr. 
Bestyrelsen besluttede at vi får raspet af, lagt net og får asfalten skiftet, når det kommer så 
langt. 
 

Ad. 5:  Evt. 
11. november som eksternt møde. 

 
 
 


